
Geacht College,

Sinds oktober vorig jaar is de horecagelegenheid in het Prins Bernhardplantsoen en
hiermee is het toezicht in het park verdwenen. Nadat in december het voorliggende plan is
ingetrokken door het college is het wachten op een plan dat gedragen wordt door de buurt
en de raad. Voordat we weer een draaiende horecazaak hebben op deze locatie zitten we
waarschijnlijk in 2025. ProHengelo hoort van de omwonenden veel klachten over rumoer in
het park, drugsgebruikers die kinderen wegjagen, scooters in het park, alcoholgebruik,
muziek, nachtelijke parkbezoekjes en graffiti op de muziekkoepel. ProHengelo heeft in

het park is en of hij zich hier wil vestigen( de kandidaten stonden in de rij ,waren de

woorden van de wethouder).

Op basis van het bovenstaande heeft de fractie van ProHengelo de volgende
vragen:

1. Komende de bovengenoemde klachten van de buurt het
college bekend voor?

2. Wat vindt het college van het bovenstaande idee om een tijdelijke invulling te
zoeken voor de horecazaak in het Prins Bernhardplantsoen?

3. Als het college het geen goed idee vindt, kan zij dan aangeven waarom niet?
4. Als het college het geen goed idee vindt, wat gaat het college dan doen aan de

overlast die nu al aanwezig is en in de zomer alleen maar erger gaat worden?

Met vriendelijke groet,

Frank Peters Raadslid ProHengelo.

eerdere vragen al de optie genoemd over cameratoezicht maar hier is het college tot nu 
toe niet op ingegaan. Middels deze schriftelijke vragen wil ProHengelo weten hoe het 
college staat tegenover een POP- UP restaurant in het Park. Er zit nu leegstandbeheer in 
het restaurant maar door de dichte gordijnen is er geen toezicht. Waarom zoeken we geen




